

## 重發密碼申請書 REQUEST FOR RE-ISSUANCE OF PIN

內部東田 OFFICE LISE	ONII	1

SV	CFM	INP	СНК	APP

i	提示	Reminder
	ᄺᇄ	Kellillaei

您可隨時透過华能國際金融的【電子交易平台】自行定期修改「平台登入密碼」及或到客戶中心點「忘記密碼」申請重置修改。

It is recommended to change your e-trade dealing PINs via HN's trading platform regularly or reset password via "forget password" in client centre.

## ii 申請資料明細 Details of Application

為避免不必要的延誤,請確認您的聯絡資料能讓我們及時與您聯繫。您也可直接填妥更新帳戶資訊的表格與此表一同遞交。

To avoid any unnecessary delay, please make sure your contacts are up-to-date. You can also send us the Acct. Particular Update form together with this form.

帳戶類別及號碼 Account Type and Number	□ 客戶 Client(s) □ 介紹人 Introducing Broker (I.B.)			
帳戶號碼 Account Number				
帳戶名稱 Name of Account Holder(s)				
請選擇新密碼的通知方法郵通知 Please choose the re-issue item(s)	□ 電郵通知 □ 電話通知 □ 郵寄至本人通訊地址	by Email by Phone Post to my correspondence addr.		
若選擇以『電話通知』,請填寫你合意的聯絡 日期及時間日期 If 'Phone Notification' is picked, please provide Preferable Date/ Time of contact	日 dd / 月 mm / 年 yy 時區 Time Zone			

## iii 風險披露確認 Risk Disclosure Confirmation

- 1)本人/吾等清楚及了解在透過電話獲取密碼前,貴公司需要與本人/吾等核對本人/吾等的個人資料作為核實身份之用;亦完全明白本人/吾等之戶口密碼是絕對保密。
  I/We understand that my/our personal information will be inquired as a means to verify my/our identity before the new PIN(s)is released via telephone.
  I/We also understand that my PIN(s) are strictly confidential.
- 2) 本人/吾等須對貴公司核實密碼後被接納的所有買賣、損失、費用及支出負全部責任。

I'm/We're responsible for all transactions, loss, cost and expenses, should any transaction is accepted and concluded by Hantec (NZ) Company Limited on quoting of the said PIN(s).

iv	客戶簽署	Signature	of Client
----	------	-----------	-----------

×				
	日期 Date	日 dd	/ 月 mm	/ 年 уууу